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znadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 2lipca 2004 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie obrad
2. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zaw-arcie umowy na dofinansowanie

przedsipwzigcia pn. .,Budowa boisk przy Zespole Szkol w Jpdrzejowie".
3. Zamknigcie obrad.

Ad. l .
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie l6')0 otwarla obrady

XXII sesji Rady Miejskiej wJgdrzejowie. Obrady rozpoczeto przyobecnoéci na sali obrad l8
radnych na stan 2l radnych, co stanowi 85,71 oA og6tu Rady. Przewodnicz4ca stwierdztla
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjg. Burmistrza Leszka Kapcip, Wice
burmistrza Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów Urzgdu Miejskiego. oraz
wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Jana Ziqbiírskiego na sekretarza
obrad; radny Zigbiúski wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloénie wybrano radnego Jana Zipbinskiego.

Na salp obrad przybyla radna Ewa Ptasznik; obrady kontynuowano przy obecnoéci na sali
obrad l9 radnych.

4 d . 2 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska odczylala projekt uchwaly wraz

z uzasadnieniem.

Na salg obrad przybyl radny Andrzej Hatny; obrady kontynuowano przy obecnoÉci
na sali obrad 20 radnvch.

Skarbnik Grniny Bozena Ciepluch wyjaénila, ze Gmina Jgdrzejów otrzyma z MENiS
dotacjp w. kwocie 337 000 zt na budowg boisk przy Zespole Szkol w Jgdrzejowie.
Zabezpieczenie prawidlowego wydatkowania érodków stanowió bgdzie weksel ..in blanco".
Na ostatniej sesji byla podjgta uchwala w sprawie boisk, jednak po zawiezieniu okaealo sig,
ze niezbgdne jest upowaznienie burmistrza do podpisania umowy. Ministerstwo chce równiez
zabezp\eczyó prawidlowe wykorzystanie dotacji; jeSli dotacja bpdzie q,ykorzystania
niezgodnie z przeznaczeniem trzeba bgdzie jqzwróció - zapewne w wigkszej wysokoéci. Stqd
zabezpieczenie wekslem ,,in blanco". Dotacjg otrzymamy w biez4cym roku i w roku
przyszlyn't. Jest to sprawa pilna i trzeba uchwalg jak najszybciel zawieió do Ministerstwa.

Przewodnicz4ca Rady Elzbieta WiÉniewska poinformowala, 2e w przetargu na
budowg boisk przy Zespole Szkót w Jqdrzejowie najtaúsza oferla opiewala na kwotg I 100
000 zl bez ogrodzenia i oéwietlenia. Przewodniczqca zapytala. czy istnieje mozliwoéó
skorzystania z funduszy europejskich. aby po wybudowaniu boisk wykonaó ogrodzenie
ioswiet len ie.

Radny Adam Wójcik - w zwiqzku z tym, iz jest to sesji nadzwyczqna - prosi
o ograniczenie sip wyl4cznie do tego, co jest przedmiotem obrad.
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Burmistrz Leszek Kapcia poinformowa!. iZ otwiera sig mozliwoSÓ zrobienia tego

w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. Mamy wszystkie

wymaganie dokumenty i zlo2ymy odpowiedni wniosek.

Radna Janina Szreniawa w zwiqzku z uwagq radnego Wójcika - wyrazila opinig,

izponiewa2 w porz4dku sesji jest tylko jedna uchwala, nale2y porozmawiaÓ na ten temat

przed przeglosowaniem
Radna Ewa ptasznik zwrócila uwagp, iz w projekcie bylo oéwietlenie i ogrodzenie,

a po przetargu tego nie ma. Radna zapyfala. czy miejsca dla publicznoéci bpd4 w-ykonywane

wraz z budow4 boisk, czY odrPbnie.
Burmistrz Leszek Kapcie odpowiedziat, 2e projekt na budowg boisk zawieta wszystko

oprócz oswietlenia i ogrodienia. frniosek do ZPORR bqdzie mógl dotyczyó pozostalych

do wykonania rzeczy.
Radna Ewa Ptasznik zapytala. czy kolejnoSó prac jest zaplanor.vana we r'vlaéciwy

sposób tzn.: boiska - oÉwietlenie - ogrodzenie. Czpsto robi sig odwrotnie. Czy Burmistrz

zasLanawial sig nad kolejnoéci4 prac?
Burmistrz Leszók fapiia odpowiedzial, 2e kiedy jest zadanie do wykonania,

chcialoby sig, aby ef-ekt byl od razu. Wykonawca rnusi tak rozplanowaó prace' aby tnozna

byto uzytkowaó glownq plytA boiska. Zakres i kolejnoSó prac zostan4 okreSlone w momencie

ptdpisania u*o*y. 'W iym roku musi byó przynajmniej oddane do uzytku podstawowe

boisko.

Rada Miejska w Jpdrzejorvie jednogloSnie powzipla uchwalq Nr XXII I 218 I 04

w sprawie wyrazenia zgody na zawafcie umowy na dofinansowanie przedsiqwzigcia pn

..Budowa boisk przy Zespole Szkól w Jpdrzejowie".
Nchwala nr XXll I 218 I 04 w zaL4czeniu do protokolu/'

Burmistrz Leszek Kapcia wyrazll nadziejg, i2 zostante przyznana dotacja z MENiS'

Gdy to nast4pi bgdzie ,r"r"gólo*o opracowany harmonogram i przystEpimy do rozpoczpcia

prac.

A d . 3 .

ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Miejskiej

o sodzinie l615"zamknpla obrady XXII nádzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Protokoiowaia

I eresa borowsKa Przewodnicz4ca RadY Miej skiej
w Jgdrzejowie

mr¿r Elzbieta WiSniewska


